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MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG 
ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: Magyar Sport Háza, 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3. 

Időpont: 2017. február 14. 18,00 

 

Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos elnök 

Böröcz István 

Brencsán Ábel 

Damokos László 

Litkey Farkas 

Rutai István 

Siklósi Máté 

Sükösd Balázs 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András főtitkár 

Bakóczy Zsuzsanna jkv 

Imhof Gábor 

Wonke Péter 

 

 

Napirend: 

 

1. Főtitkári beszámoló ea.: 

Holczhauser    

András  

2. Pénzügyi beszámoló ea.: 

Holczhauser    

András 

3. Technikai bizottság SZMSZ 
Határozati javaslat: 

ea:  
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„ A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége Technikai bizottság SZMSZ-ét 
jóváhagyólag elfogadta.”  

Holczhauser 

András 

 

4.  Európai Vitorlás Akadémia alapítása 
Határozati javaslat: 
nincs 

ea:   

Wossala 

György 

5. Well Travel együttműködési lehetőség 
Határozati javaslat:  
Nincs 

ea:  

Holczhauser 

András 

 

6. 

GINOP pályázat tájékoztatás 
Határozati javaslat 
nincs 

ea: 

Imhof Gábor 

Holczhauser 

András 

7. Gerevich Ösztöndíj felosztás 
Határozati javaslat: 
Egyeztetés alatt 

ea: 

Rutai István  

8. 1814/2016(XII.20.) Kormányhatározatban foglalt támogatás felosztása 
Határozati javaslat:  
nincs 

 Tájékoztató február 14-én az EMMI-ben, részletek ismertetése az 
elnökségi ülésen 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

9. Kiemelt jelentőségű versenyek támogatása (OP csapatbajnokság, Naviga VB, 
18 footer Skiff GP) 
Határozati javaslat:  
nincs 
 

ea: 

Holczhauser 

András 

10. Légrádi Márk támogatása  
Határozati javaslat:  
nincs 

ea: 

Holczhauser 

András 

11. Egyebek 

 Tájékoztatás a BBS programokról  
 

 

 

 

Kollár Lajos köszönti a résztvevőket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
 
Holczhauser András az Egyebekhez: 

- Az Alapszabályban lévő anomáliák megtárgyalása 
- Tájékoztatás a MAHOSZ tagság aláírásáról 
- Tájékoztatás az Emberi Erőforrások Minisztériumában történt tárgyalásról 
- Tájékoztatás a WS bizottságokba való magyar jelölések állásáról 

Brencsán Ábel: 
- A 2017. évi Versenyrendelkezések pontosítása, véglegesítése 

 
 
 
 
 
1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
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FA NÁNDOR 
93 nap 22 óra 52 perc(!)    
Fa Nándor február 8-án – közel 94 napi hajózás után – (UTC) 10 óra 54 perckor futott be Les 
Sables d’Olonne előtti célvonalon. Tökéletes meteotaktikával, 12,35 csomós átlagsebességgel 
vitorlázva a fantasztikus 8. helyezést érte el a Vendée Globe-on. 
Gratulálunk! 

 
A vitorlázás versenyszabályai 2017-2020 
ElkészültA Versenybíró bizottság tagjai és versenybíróink elkészítették az RRS 2017-2020 
fordítását.  
A Vitorlázás versenyszabályai 2017-2020 nyomtatott formában február eleje óta elérhető a 
titkárságon. 
Mindenkinek köszönjük a munkáját, aki részt vett a projektben! 
 

Versenyrendezői tanfolyam  
Nagy érdeklődés mellett 
A Versenyrendező bizottság tagjai nagy érdeklődés mellett megtartották az első vizsgával 
egybekötött alapképzést február 4-5-én, melyen több mint 40 fő sikeres vizsgát tett. Tekintettel a 
közel 80 fős jelentkezésre, egy újabb képzésre is sor kerül március végén.    
 
KÉKSZALAG  
Erste World 
A Kékszalag szervezésével kapcsolatosan tárgyaltunk a FINA VB szervezőivel, az Antenna 
Hungária munkatársaival a technikai kivitelezés kapcsán, valamint megkezdtük az egyeztetéseket 
az Erste World marketinges csapatával a verseny kommunikációját érintő kérdésekben.  
 
EMMI 
Támogatások  
Kiemelt jelentőségű nemzetközi versenyeink közül az EMMI az MVSz által igényelt összeggel 
támogatja a D-One Gold Cup, a Laser EC, a Finn Masters, a J24 Eb és a Finn Gold Cup 
versenyeinket, nem támogatja az orfűi Naviga vb-t és függőben van a Finn Dingi Silver Cup 
támogatása, melyet esetlegesen az utánpótlás keretből támogat majd. 
A 1814/2016(XII.20.) kormányhatározatban foglalt 161M forintos támogatás felhasználásával 
kapcsolatos hivatalos tájékoztatást még nem kaptunk és egyelőre nincs információnk a 2017. évi 
szakmai és működési támogatásról sem. 
 
VITORLÁS SULI PROGRAM 
17 képzőhely 
A január 31-i határidőig 17 vitorlás iskola regisztrálta magát az MVSz által elismert vitorlás iskola 
programban. 
 
MIAMI SAILING WORLD CUP 
Vadnai testvérek  
A jól sikerült spliti edzőtáborozások után a BYC versenyzői jó eredménnyel zárták a világkupa 
versenyt Miamiban, Benjamin a 26., Jonatán pedig a 28 helyen végzett.  
Következő Világkupa versenyük Hyeres-ben lesz áprilisban.   
 
MAHOSZ CSATLAKOZÁS 
Aláírás 
Az MVSZ csatlakozott – a decemberi elnökségi ülésen született határozat alapján – a Magyar 
Hajózási Országos Szövetséghez, melynek aláírása a mai napon megtörtént.  
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TÁJÉKOZTATÁS A WS BIZOTTSÁGOKBA VALÓ MAGYAR JELÖLÉSEK ÁLLÁSÁRÓL 
A WS albizottságokba jelölt Böröcz Bence és Fluck Benedek sajnos egyelőre nem kerültek be a 
bizottságokba, Wossala György, mint council tag útján újra jelöltük őket és keressük támogatóikat.  
Dr. Hajdu Balázs maradt az alkotmányozó bizottság tagja, Wossala György nem lett tagja a 
rendezvény bizottságnak.   
 
 
 
2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
 
Holczhauser András beszámolója: 
Az MVSz az MVA nKft.-nek nyújtott tagi kölcsön előreláthatóan egy hónapon belül visszakerül a 
Szövetség számlájára. Várjuk a J24 Eb támogatására megítélt 6M Ft-ot az EMMI-től, az NGM 
átutalt 635e Ft-ot a GINOP stratégiai anyag előkészítési költségeiből, még ugyan ennyit várunk, 
további 9,5 millió forint előleget várunk az Irányító Hatóságtól. A BFT-től a 48. Kékszalag 
támogatására megítélt összeg sem érkezett meg a számlánkra. 
Az MVSz szállítói tartozása viszonylag alacsony. Berecz Zsombor 2016. évre megítélt 
támogatásából ki nem fizetett összeg átkerül az idei évre, ugyanez vonatkozik az 
osztályszövetségek által fel nem használt támogatásokra is. 
 

 Az elnökség tagjai egyetértenek a ki nem fizetett támogatások 2017-re való 
áthozatalával. 
 

A főtitkár tájékoztatja az elnökséget a 2016-os költségvetés terv- és tényszámairól, a költségvetés 
a tervezetnek megfelelően alakult. 
 
A szerződéses sportolóknak megítélt 8 millió forint támogatásból javasolja 3M Ft kifizetést a 
klubjaikon keresztül az EMMI által folyósított sportágfejlesztési keretéből. 
 
Sükösd Balázs: A támogatási elvek lefektetését kéri, különös tekintettel a Gyapjas testvérekre 
vonatkozóan. 
 
Rutai István: A márciusi Versenysport bizottsági ülésen elkészül a javaslat, amelyet az – 
valószínűleg már az új – elnökség elé terjesztenek. Ehhez mindenképpen szükség van arra, hogy 
a szerződéses és támogatásban részesülő sportolóktól beérkezzen a program és a költségvetés. 
 
Sükösd Balázs: A támogatási elveknek négy éves ciklusoktól függetlennek kellene legyenek. 
 
Holczhauser András: A támogatások teljes kifizetésének előfeltétele a sportolók pontos, időben 
történő elszámolása. A 470-es egység el tudja kezdeni az olimpiai felkészülést, erre a Szövetség 
biztosítja a támogatást.  
 
 

3. napirendi pont: Technikai bizottság SZMSZ 
 
Az előző elnökségi ülésen megfogalmazott módosítási elvárásoknak a jelenleg beterjesztett TB 

SZMSZ nem felelt meg, ezért átdolgozás után erről elektronikus úton szavaz az elnökség. 

 
4. napirendi pont: Európai Vitorlás Akadémia alapítása 
 

Wossala György beterjesztése, távollétében Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget: 
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 EUROSAF alapító tagokat keres az Európai Vitorlás Akadémia projekthez 

 Finanszírozás EU-s forrásból – (MVSz-től forrást nem igényel) 

 Megvalósulás esetén az alapítás utáni kezdő időszakban a résztvevő Nemzeti 
Szövetségek által kijelölt, Szövetségenként 4 fő 14-19 éves korhatáron belüli fiatal 3 
hónapos díjmentes akadémiai képzésben  részesül a lenti linken látható létesítményben 
(Garda tó, Campione del Garda); www.campioneunivela.it 

 Az első időszakban a hallgatók száma min. 12 – max. 24; 

 A projekt alapvető célja a sportoló fiatalok életpályájának pozitív irányba terelése 
(európai kutatások kimutatták, hogy 10-17 év közötti korban évente a sportoló fiatalok 
1/3-a elhagyja a sportolói pályát).       

 

Az MVSZ elnöksége támogatja az Európai Vitorlás Akadémia felállítását. 

 

5. napirendi pont: Well Travel együttműködési lehetőség 
 
Holczhauser András tájékoztatása: 

 Élsportolóink utazásainak szervezése, jelentős energia befektetéssel járnak és az 
utazást követően nem minden esetben rendelkeznek megfelelő pénzügyi bizonylatokkal.   

 Nemzetközi versenyeket rendező tagszervezetink szolgáltatás bővítése és  
jutalékos rendszerű bevétel generálási lehetősége. 

Well Travel Utazási Iroda rövid bemutatkozása: 

A sportszövetségek utaztatására és támogatására szakosodott utazási iroda 

A Well Travel Utazási Iroda az elmúlt 18 évben számos elégedett partner sportszövetséggel 

számtalan nemzetközi és hazai rendezésű világ- és Európa- bajnokság, világkupa szervezésében 

vett részt megbízható, szakértő szervezőként, utaztatóként egyedi támogatási rendszerrel, 

szívvel-lélekkel. 

A magas színvonalú  szolgáltatás mellett nagy hangsúlyt fektetünk a méltán kiérdemelt 

megbízható és rugalmas titulusunk folyamatos fenntartására, mert csak így tartjuk 

elképzelhetőnek a sportszövetségekkel a hosszú távú együttműködések kialakítását és 

biztosítását.  

A WELLTRAVEL kínálta szolgáltatások 

 sportszövetségek személyes kiszolgálása, egyedi igények testreszabott, teljes körű 
bonyolítása  

 repülőjegy értékesítés kedvezménnyel, speciális árakon 

 szállásfoglalás a világ bármely pontján, versenykiírásból is  

  hazai rendezésű világbajnokság, Európa-bajnokság, világkupa szervezése 
szakértelemmel,  
a szállás-és szállítás foglalás saját fejlesztésű ,,booking” oldalunkon:  

http://www.welltravel.hu/booking/ 

 külföldi és hazai edzőtáborok teljes körű megszervezése 

 sporteseményekre is érvényes  utas- és poggyászbiztosítás kötése 

 ügyfélkapcsolattartó munkatárs - travel manager biztosítása 

http://www.welltravel.hu/booking/
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 24 órás telefonos asszisztencia 
Siklósi Máté jelzi, hogy esetleges kizárólagosságot nem támogatna, ezzel az elnökség és a 
főtitkár is egyetért. 
 

6. napirendi pont: GINOP pályázat tájékoztatás 
 

Imhof Gábor tájékoztatója: 

 

BVSZK – Balatonfüredi Megállópont 

a. támogatási kérelem 2016.12.29-én benyújtásra került 

b. GINOP 7.1.2-15-2016-00013 számon 

c. BVSZK taggyűlése 2017.01.13-án utólag jóváhagyta 

d. azóta kaptunk hiánypótlást, melyet 2017.02.08-án teljesítettünk 

e. tervezései beszerzési eljárás megindult – jelenleg PIB döntésre vár 

f. készítettünk egy anyagot a KKBK-nak és a Budapest 2024-nek, mellyel 

szeretnénk elkérni, hogy 

i. a beruházás kiemelt kormányzati beruházás státuszt kapjon 

(engedélyezési eljárások lerövidülése miatt fontos)  

ii. KKBK-tól szeretnénk plusz forrásokhoz jutni a beruházáshoz 

7. MVA – GINOP 7.1.2-15-2016-00007 

a. támogatási szerződés aláírásra került 

b. első előleg lehívás megtörtént 

c. egyedi kérelmeket nyújtottunk be a magasabb összegű előleg lehívása 

érdekében, ennek bírálata folyamatban 

d. „kishajó” beszerzésben az IH támogató nyilatkozatunk megérkezett, a KFF 

módosításokat kért, melyeket a PIB jóváhagyása után megtettünk 

e. „kishajó” beszerzésből a PIB döntés alapján az utánfutókat kivettük, mivel nincs 

konszenzus abban a tekintetben, hogy mennyi legyen a szállítható súly (eredeti 

felhívásban 800 kg szerepelt, amit 1800 kg-ra szeretnénk a klubok kérése alapján 

megváltoztatni) 

f. nincs konszenzus a buszok műszaki specifikációja terén. Javaslat: az érintett 

klubok alakítsanak ki konszenzust, és azt a specifikálást vesszük alapul 

g. marketing stratégia beszerzés eljárásra ajánlatok beérkeztek, jelenleg PIB 

döntésre várnak 

h. kötelező nyilvánosság biztosítása szolgáltatás beszerzési eljárás megindult. 

Az elnökség jelenlévő tagjai a beszámolót egyhangúlag elfogadták. 

Az tervezett kisbusz és utánfutó beszerzések specifikációja még nem végleges, további 

egyeztetés szükséges.  

 

8. napirendi pont: Gerevich ösztöndíj felosztása 
 

Rutai István: 

Az EMMI felé elnökségi határozattal megerősítve kell beküldeni, legkésőbb 15-én a Gerevich 

ösztöndíjra felterjesztett szakembereket, sportolókat. Az elosztást a sportolók képviselői 

elfogadták, támogatják. A támogatás mértéke fél év múlva elnökségi határozattal módosítható. 
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Határozati javaslat 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége javasolja, hogy az EMMI a 2017. év január 01–december 

31. közötti időszakban Gerevich Aladár Sportösztöndíjban az alábbi versenyzőket és 

sportszakembert részesítse: 

Rácz Levente          100 000 HUF  

Berecz Zsombor          160 000 HUF  

Érdi Mária          100 000 HUF  

Vadnai Benjamin             80 000 HUF  

Vadnai Jonatán             80 000 HUF  

Gyapjas Zsombor             40 000 HUF  

Gyapjas Balázs             40 000 HUF  

Havonta:          600 000 HUF  

 

 
Név 20/2017 (02.14.) 

 igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos 
László x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Wossala 
György - - - 

Zentai István - - - 

 

9. napirendi pont: 1814/2016(XII.20) kormányhatározatban foglalt támogatás felosztása 
Holczhauser András: 

A megítélt 161N Ft három részre tagolódik: 

- A Spartacus VE ingatlanfejlesztése 
- edzői bérezés 
- Eszközbeszerzés olimpiai eredményesség támogatása érdekében  

Rutai István: Az érintettekkel való egyeztetés után az a konszenzuson alapuló megoldás született, 

hogy Az MVA nKft. szerzi be az eszközöket – 100M Ft értékben –, és adja bérbe a sportolóknak. 
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Javaslat a sportolók támogatására: 

- Berecz Zsombor - 27M Ft 

- Érdi Mária – 22M Ft 

- Vadnai Benjamin – 16M Ft 

- Vadnai Jonatán – 16 M Ft 

Gyapjas testvérek – 10M Ft 

A fennmaradó összegből utazáshoz használt konténer beszerzését javasolják a sportolók. 

 Az eszközök közbeszerzés útján beszerezhetőek.  

10. napirendi pont: Kiemelt jelentőségű versenyek támogatása 
 
 
Holczhauser András: 

 Az orfűi NAVIGA vb nem kapta meg az EMMI-ből a kért 2M forint támogatást. 

 Az OP csapatbajnokságot a BYC és az MVSz - tekintettel az úszó vb-re felállított lelátó és 

technikai eszközök promóciós értékére – július utolsó hétvégéjén rendezi meg 

Balatonfüreden. 

 Idei évben ismét a Spartacus VE ad otthont a 18 lábas Skiff osztály Grand Prix sorozat 2. 

állomásának, 2017. május 18-21. között Balatonföldváron. 

Javaslom a fenti versenyek támogatását MVSz saját forrásból. 

Az elnökség egyetért az említett versenyek támogatásával. 

 
11. napirendi pont: Légrádi Márk támogatása 
 

Holczhauser András: 

Légrádi Márk, két évvel ezelőtt kérte az MVSz elnökségének támogatását földkerülő 

vitorlázásához, akkor az elnökség azt javasolta, hogy akkor jelentkezzen újra, ha vannak 

konkrétumok az úttal kapcsolatban.  

Márk a hajóépítés befejező szakaszában van, felkereste a titkárságot, ahol tájékoztattam, hogy 
az MVSz-nek pénzügyi támogatást nem áll módjában nyújtani, esetlegesen az MVSz 
elnökségének jóváhagyásával, Márk útját segítő támogatói kártya promóciós anyagát tudjuk 
eljuttatni tagjainkhoz.  
 
Az elnökség döntése értelmében az MVSz a honlapján számol be a fejleményekről és a támogatói 
kártya információkat közzéteszi. 
 

12. napirendi pont: Egyebek 
 

- Holczhauser András tájékoztatója a Budapest Boat Show programjáról. 
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- Brencsán Ábel: 

A 2017. évi versenyrendelkezések egységes szerkezetben történő 

megfogalmazásakor, a Versenyosztályok I. csoportra vonatkozó szabályozásnál. 

tartalmi pontosítások váltak szükségessé az egységes, átlátható rendszer érdekében. 

Határozati javaslat 

A Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja az egységes szerkezetbe foglalt a 2017. évi 

Versenyrendelkezéseket. 

 
Név 21/2017 (02.14.) 

 igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos 
László x   

Litkey Farkas   x 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Wossala 
György - - - 

Zentai István - - - 

 

 

 

Jegyzőkönyv lezárva: 19:45 

Jóváhagyta: Holczhauser András főtitkár 


